
                                                  

                                                     P R O C E S    V E R B A L
  
                Încheiat astăzi 30 martie  2021 cu ocazia ședinței  ordinare   a Consiliului local Fârdea la care
participă un nr.de 8 consilieri, doamna primar Murari Maria Rovena Violeta, domnul viceprimar Filip
Sorin,  Amăriucă-Neamțu  Doina   -   secretar,  ,  delegații  sătești  Vasiloni  Petrică  Nicolae  și  Gherga
Dimitrie și din partea cetățenilor doamna Dragoiescu Rozalia si domnul Obeada Marius  din localitatea
Mitnicu Mic, parintele Ieremici Bojidar –preotul Bisericii Ortodoxe din Fardea ,Lazar Gelu din Fardea ,.
                Se dă citire procesului verbal de la ședința anterioară și nefiind obiecții din partea domnilor
consilieri se semnează de către președintele de ședință.
       Domnul consilier Lupulescu Samuel  este  ales președinte de sedință 
       Inainte de inceperea sedintei doamna primar solicita Consiliului Local permisiunea de a il asculta
pe parintele Bojidar Ieremici
        Parintele Ieremici  ii informeaza pe domnii consilieri că  terenul(vechiul amplasament) pe care s-a
intabulat  Consiliul  Local  si  care  este  solicitat  de Consiliul  Judetean  pentru construirea  unui  Centru
multifunctional este terenul Bisericii din Fardea pentru care Parohia din Fârdea are depusă cerere de
reconstituire in anul 2005.
         Doamna primar le spune domnilor consilieri că având în vedere această solicitare, a solicitat
personalului din cadrul biroului de fond funciar o verificare a cererilor depuse de parohia Fârdea  și
totodată un plan topocadastral care a confirmat cele spuse de părintele Ieremici de aceea consideră că
înainte de a da terenul Consiliului Județean Timiș trebuie solutionată cererea Parohiei.
        In continuare doamna primar ii spune domnului consilier Lupulescu Samuel despre o adresa pe
care dânsul a refuzat să o primească de la postas pe motiv ca el nu locuieste in Fardea decăt la sfârsitul
săptămânii .Adresa  se referea la  prezentarea  unui titlu de proprietate pe care din actele  primite de la
OCPI a fost ridicat de dânsul și nu a fost predat catre secretariat pentru înregistrare.
          In cele din urmă după mai multe discuții contradictorii domnul Lupulescu Samuel  primeste
scrisoarea si semnează de primire urmând a răspunde în scris la solicitare.
          Se trece la începerea ședinței  și domnul consilier Lupulescu Samuel   prezintă ordinea de zi a
sedinței  cu urmatoarele puncte

1. Proiect de hotarâre privind revocarea Hotărârii Consiliului Local Fârdea nr.15/16.02.2021 privind
punerea la dispozitia Comisiei Locale  de Fond Funciar Fârdea a suprafete de 51,36 ha cuprinse
in Ordinul Prefectului nr.750/1994

2. Proiect de hotarâre privind înscrierea imobilului LOT 1 nou înființat teren în  suprafață de 468
mp în cartea funciară și diminuarea imobilului cu nr.top.136 care nu are creată carte funciară
teren situat în intravilanul localității Fârdea,Comuna Fârdea

3. Proiect  de hotarâre  privind trecerea  din  domeniul  privat  în  domeniul  public  al  UAT comuna
Fârdea  a cotei de 951/1151 din imobilul teren înscris în CF nr.400258 Mâtnicu Mic comuna
Fârdea 

4. Proiect  de  hotărâre  privind  punerea  la  dispoziția  proiectului  ”Sistem  informational  pentru
managementul  integrat  al  apelor-etapa  II”  dezvoltat  de  către  Administrația  Națională  ”Apele
Române” a terenului pentru construcția /extinderea/reabilitarea noilor investiții aferente acestora.

5. Informare  privind  Hotărârea  Consiliului  Județean  Timiș  nr.44/24.02.2021  pentru  aprobarea
solicitării de trecere a unor imobile ,din domeniul public al comunei Fârdea ,în domeniul public
al Județului Timiș 



6. Raport  de  informare  privind  activitatea  asistenților  personali  ai  persoanelor  cu  handicap
grav,angajați în cadrul Serviciului Public de asistență socială Semestrul II 2020

7. Diverse  
       Doamna primar solicită consiliului local retragerea de pe ordinea de zi a  Proiectului  de hotărâre
privind punerea la dispoziția proiectului ”Sistem informational pentru managementul integrat al apelor-
etapa II” dezvoltat  de către Administrația  Națională  ”Apele Române” a terenului  pentru construcția
/extinderea/reabilitarea noilor investiții  aferente acestora întucât reprezentanții Apelor Române nu au
fost de acord cu amplasamentul propus de catre Primărie respectiv in apropierea Stației de epurare pe
motiv că este un loc prea jos ei avind nevoie pe un deala sau ceva mai inalt.
        Tot doamna primar solicită introducerea pe ordinea de zi a unui proiect de hotărâre privind
acordarea unui sprijin financiar Parohiei Ortodoxe Gladna Română , în valoare de 6.800 lei, în vederea
executări  unor lucrări  la   Biserica Ortodoxă din localitatea  Gladna Română,  întrucât  în  următoarea
ședință se va aproba bugetul si  să își poată prevederea banii dacă aceștia sunt de acord.  
        Se supune la vot ordinea  de zi  si se aproba in unanimitate
        Se trece la punctul unu al ordinii de zi  privind revocarea Hotărârii Consiliului Local Fârdea
nr.15/16.02.2021 privind  punerea la dispozitia Comisiei Locale  de Fond Funciar Fârdea a suprafete de
51,36 ha cuprinse in Ordinul Prefectului nr.750/1994
         Doamna primar da citire raportului  întocmit pentru acest punct de secretarul general  al UAT  Fardea
întocmit în urma adresei primite de la Instituția Prefectului județului Timiș  și răspunsului  Avocatului
Poporului  primit în urma unei petiții făcute de un grup de cetățeni la Avocatul Poporului.
          Proiectul de hotăre  a fost analizat în comisiile de specialitate fiind avizat ”FAVORABIL”.
           Nu sunt obiecții din partea domnilor consilierii .Se supune la vot de către președintele de ședință și se
aprobă în umanimitate.   
          Se trece la punctul doi al ordinii de zi privind înscrierea imobilului LOT 1 nou înființat teren în
suprafață de 468 mp în cartea funciară și diminuarea imobilului cu nr.top.136 care nu are creată carte
funciară  teren situat în intravilanul localității Fârdea,Comuna Fârdea
         Doamna primar  da citire referatului întocmit pentru acest punct și explică domnilor consilieri că este
vorba despre terenul și imobilul fosta cladire a postului de politie care nu are nr. CF și nici terenul nu a fost
intabulat pe primărie. 
          Proiectul de hotărâre a fost analizat și a fost avizat « FAVORABIL » de comisia de specialitate 
           Nu mai sunt obiecții din partea domnilor consilierii .Se supune la vot de către președintele de ședință
și se aprobă cu 9 voturi ”pentru” 
           Se trece la punctul trei al ordinii de zi privind trecerea din domeniul privat în domeniul public al
UAT comuna Fârdea  a cotei de 951/1151 din imobilul teren înscris în CF nr.400258 Mâtnicu Mic
comuna Fârdea.
           Doamna primar  da citire referatului întocmit pentru acest punct și explică domnilor consilieri că
având în vedere  faptul că a fost finalizat proiectul  ”Reabilitare și  modernizare Cămin Cultural  în
localitatea Mâtnicu Mic ,comuna Fârdea,județ Timiș” urmînd a se depune documentatia pentru transa de
plată s-a constatat că  imobilul teren înscris în CF nr.400258 Mâtnicu Mic comuna Fârdea în  cota de
951/1151 ,teren pe care este situata construcția Căminului Cultural  este teren cuprins in domeniul privat
al comunei și nu domeniul public al comunei 
          Proiectul de hotărâre a fost analizat și a fost avizat « FAVORABIL » de comisia de specialitate 
           Nu  sunt obiecții din partea domnilor consilierii .Se supune la vot de către președintele de ședință și se
aprobă cu 9 voturi ”pentru” 



         Se trece la punctul 8  al ordinii de zi privind proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin
financiar Parohiei Ortodoxe Gladna Română , în valoare de 6.800 lei, în vederea executări unor lucrări
la  Biserica Ortodoxă din localitatea Gladna Română,
         Doamna primar  da citire referatului întocmit pentru acest punct 
         Proiectul de hotărâre a fost analizat și a fost avizat « FAVORABIL » de comisiile  de specialitate
         Nu  sunt obiecții din partea domnilor consilierii .Se supune la vot de către președintele de ședință și se
aprobă cu 9 voturi ”pentru” 
         La punctul cinci al ordinii de zi doamna primar prezintă consiliului local Hotarârea Consiliului
Județean   nr.44/24.02.2021  privind aprobarea solicitării de trecere a unor bunuri imobile din domeniul
public al comunei Fardea în domeniul public al județului Timiș fiind vorba despre cele doua imobile  despre
care s a discutat la începutul ședinței   
        La punctul șase este prezentat Raport de informare privind activitatea asistenților personali ai
persoanelor cu handicap grav,angajați în cadrul Serviciului Public de asistență socială Semestrul II 2020
        Se trece la ultimul punct al ordinii de zi Diverse și doamna primar dă citire cererii numitului  Jauca
Grigore  care  solicită  un  teren  pentru  construriea  unei  case  .Domnii  consilieri  nu  sunt  de  acord   cu
concesionarea unor parcele pe care le mai detine Consiliul Local.
       Cererea domnului Obeadă Marius privind intabularea greșită a unor parcele in cadrul lucrarilor de
intabulare sistematică.Ii răspunde doamna primar că a vorbit cu domnul Dragomir de la firma care a facut
lucrarea de intabulare sistematică și o să vină joi sau vineri să vorbească într o ședință cu cei afectați de
măsurători.
        In continuare se dă cuvântul doamnei Drăgoiescu Rozalia  care îsi prezintă și dânsa  problemele  dar
întrucât acestea vizeaza Comisia de Fond Funciar aceasta este invitata în alta zi la Biroul de fond funciar
pentru a si discuta problemele cu colegii din acel birou. 
          Epuizându-se de discutat punctele de pe ordinea de zi se declară ședința închisă

            

                 Presedinte de ședință                                                                                    Secretar


